
Referat	  frå	  årsmøte	  i	  Bømlo	  Tur	  og	  Sogelag	  den	  10.	  april	  2018	  klokka	  1915.	  
	  
	  	  	  	  Møtet	  blei	  holdt	  på	  Langevåg	  Bygdatun	  i	  møterommet	  i	  andre	  etasje.	  Nesteleder	  Bernt	  Emil	  Vika	  
åpnet	  møtet,	  innkalling	  og	  dagsorden,	  enstemmig	  godkjent.	  Det	  møtte	  12	  personer	  på	  møtet.	  Lars	  
Inge	  Vestvik	  blei	  enstemmig	  valgt	  som	  referent,	  det	  ble	  også	  enstemmig	  valgt,	  Martin	  Simonsen	  og	  
Ellen	  Vold	  til	  å	  undertegne	  denne	  protokoll.	  
	  	  	  	  	  Bernt	  Emil	  Vika	  las	  gjennom	  årsmelding,	  denne	  ble	  enstemmig	  vedtatt,	  Martin	  Simonsen	  gjekk	  
igjennom	  regnskapet	  for	  2017,	  denne	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  
	  	  	  	  	  Nytt	  styre	  valgt,	  Bernt	  Emil	  Vika,	  valgt	  til	  ny	  formann	  i	  laget,	  enstemmig.	  Ny	  nestformann	  ble	  Nils	  
Peder	  Holme	  valgt,	  enstemmig.	  Ny	  kasserer	  valgt,	  Ester	  Karin	  Våge,	  enstemmig.	  Lars	  Inge	  Vestvik	  
stod	  ikkje	  på	  valg	  som	  skrivar,	  forstetter	  videre.	  Nytt	  styremedlem,	  Arvid	  Samdal,	  enstemmig,	  Ellen	  
Vold	  trakk	  seg,	  Ivar	  Barane	  stod	  ikkje	  på	  valg,	  forsetter	  videre	  
	  
Andre	  ting	  som	  ble	  tatt	  opp	  på	  årsmøtet:	  
-‐Liste	  opp	  alle	  turstier	  med	  skilt	  og	  ny	  maling.	  
-‐Eigarforholdet	  til	  Vorlands	  sagå,	  her	  må	  det	  lages	  ein	  formell	  kontrakt	  for	  eigarfolholdet	  
-‐Arne	  Lunde	  kommer	  til	  Bømlo	  den	  11.	  april	  for	  å	  blant	  annet	  ta	  saga	  i	  øyensyn,	  er	  unik	  med	  
sirkelsag,	  søk	  om	  støtte.	  
-‐Bømlo	  Maskin	  har	  vert	  med	  på	  arbeid	  med	  saga.	  
-‐Me	  må	  bli	  flinkere	  å	  søke	  om	  støtte	  
-‐Henge	  opp	  skilt	  om	  ”Vips”,	  da	  er	  det	  enklere	  å	  få	  inn	  penger.	  
-‐	  Styret	  må	  må	  seg	  ein	  runde	  og	  se	  på	  husa,	  ein	  gang	  i	  året	  
-‐Har	  opprettet	  handlekonto	  hos	  Monter	  på	  Finnås	  
-‐Ellen	  Vold	  og	  Martin	  Simonsen	  fekk	  blomster	  for	  god	  jobb	  i	  Sogelaget,	  i	  at	  det	  også	  gjekk	  ut	  av	  
styret.	  
	  
Ref.	  
Lars	  Inge	  Vestvik	  


